
 

 

 
Zápis z distančního jednání 

Rady pro Strategii cestovního ruchu  
č. 1/2021 konaného dne 8. dubna 2021 

 
Přítomni: 

1. Fabeš Roman 7. Čihák Tomáš  

2. Hajnová Hana 8. Mrkos Martin  

3. Seidl Ladislav 9. Koubová Karolína 

4. Stejskal Petr  10. Charouzek Gustav 

5. Švarcová Veronika  11. Janoušková Eva 

6. Fryšová Iveta  12. Pacal Pavel 
 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Horký Richard omluven 

2. Vondráková Zuzana náhradník Švarcová Veronika 
 
Hosté: 

1. Königová Olga   
 

Program jednání: 

1. Zahájení 
Úvodní slovo předsedy Rady pro Strategii cestovního ruchu, Mgr. Romana Fabeše 

2. Schválení programu 
3. Renominace členů Rady pro Strategii CR. 
4. Aktuální informace z OKPPCR a Vysočina Tourism. 
5. Rok 2020 z pohledu oblastní DMO Koruny Vysočiny z.s. 
6. Monitoring cyklistů a pěších v rámci sítě páteřních cyklotras a cyklostezek v Kraji Vysočina. 
7. Diskuze, různé. 
8. Závěr. 

 
1. Zahájení 

Roman Fabeš, předseda Rady pro Strategii CR (dále také jen „RSCR“), přivítal všechny 
přihlášené, poděkoval za projevený zájem podílet se na činnosti RSCR a zahájil jednání. 
S ohledem na nové složení RSCR vyzval jednotlivé členy k vzájemnému představení. Mezi 
přihlášenými byla také Oľga Königová, ředitelka oblastní organizace destinačního managementu 
(dále také jen „DMO“) Koruna Vysočiny, která byla na jednání přizvána jako host. Z jednání se 
omluvili: Zuzana Vondráková (zastoupená Veronikou Švarcovou) a Richard Horký. 
Veronika Švarcová stručně okomentovala způsob organizace rady, pravomoce jednotlivých členů 
a upozornila členy nové na neveřejnost jednání RSCR.  
 
Na závěr dle počtu přítomných členů předseda konstatoval, že je RSCR usnášeníschopná. 
 

2. Schválení programu 
Veronika Švarcová vyzvala k vyjádření připomínek, či případného nesouhlasu s předloženým 
programem jednání, který byl zaslán společně s pozvánkou. Upozornila členy na možnost 
předkládat RSCR vlastní návrhy a náměty v rámci dalších plánovaných jednání. Nikdo ze členů 
námitku nevznesl, program byl schválen. Z další účasti na jednání se z časových důvodů omluvila 
Karolína Koubová. 
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3. Renominace členů Rady pro Strategii 
Ve spojitosti se jmenováním nových členů Rady Kraje Vysočina dne 18. 11. 2020 bylo přistoupeno 
k renominaci zástupců kraje a současně zástupce měst a obcí. Veronika Švarcová zmínila  
usnesení č. 0592/10/2021/RK ze dne 30. 3. 2021, kterým rada kraje nominovala Mgr. Hanu 
Hajnovou a MgA. Karolínu Koubovou členkami RSCR. S ohledem na předchozí fungování RSCR 
byla v rámci bodu zařazena volba místopředsedy RSCR. Předseda RSCR vyzval přihlášené 
k nominaci člena Rady pro Strategii CR na pozici místopředsedy. Na pozici místopředsedy byla 
navržena paní Hana Hajnová. 
 
Usnesení 01/01/2021/ RSCR 
Rada pro Strategii CR 
volí 
Hanu Hajnovou, náměstkyni hejtmana pro oblast regionálního rozvoje, územního plánu a 
stavebního řádu, Fondu Vysočiny, NNO místopředsedkyní Rady pro Strategii CR. 
Usnesení bylo přijato 12 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 

4. Aktuální informace z OKPPCR a Vysočina Tourism 
Veronika Švarcová zmínila dotační tituly administrované na úseku cestovního ruchu OKPPCR 
v roce 2021 a informovala členy o nevyhlášení programu na podporu turistických informačních 
center, „TIC 2021“. V této souvislosti poukázala na aktuální problematiku hledání nových forem  
spolupráce Vysočina Tourism, p.o. s územím. Dále stručně zmínila návrh podpůrného opatření pro 
rozvoj cestovního ruchu v Kraji Vysočina a podporu na něj navázaného segmentu podnikatelů ve 
formě soutěže, který byl předložen radě kraje k projednání dne 13. 4. 2021. 
Tomáš Čihák, ředitel příspěvkové organizace Vysočina Tourism, představil hlavní aktivity 
organizace pro rok 2021 a informoval o zveřejnění Výroční zprávy Vysočina Tourism za rok 2020. 
Pavel Pacal, zástupce DMO Rozvoj Třebíčska, poděkoval za představení aktivit a dotázal se na 
další vývoj spolupráce v oblasti propagace památek UNESCO. Zájem o další rozpracování 
produktu „UNESCO“ projevil také Martin Mrkos, zástupce DMO Koruna Vysočiny. Předseda RSCR 
poděkoval za podněty a uvedl, že je připraven diskuzi na toto téma otevřít.  
Eva Janoušková, zástupkyně akademického sektoru, okomentovala „Marketingový výzkum 
návštěvníka Kraje Vysočina“, realizovaný ve spolupráci Vysočina Tourism a Vysoké školy 
polytechnické Jihlava a nabídla jeho začlenění a podrobnější představení v rámci dalšího jednání 
RSCR.  
Ve vazbě na zmíněnou spolupráci s influencerem Lukášem Hejlíkem se Gustav Charouzek, 
zástupce neziskového sektoru, dotázal na možnosti zapojení se do plánovaných aktivit. Tomáš 
Čihák vyjádřil nabídku jednání o společném postupu v této záležitosti. Další dotaz Gustava 
Charouzka se týkal dostupnosti propagačních materiálů pro nově zřízené TIC v území. Tomáš 
Čihák přislíbil zařazení daného TIC v rámci pravidelné distribuce. 
Závěrem nastínil vedoucí OKPPCR, Ladislav Seidl, plán podpory cestovního ruchu v podobě 
sníženého vstupného v krajem zřizovaných příspěvkových organizacích na úseku kultury, který 
bude reflektovat marketingové téma roku 2021 „Vysočina dětem“.  
Z další účasti na jednání se z časových důvodů omluvili Pavel Pacal a Martin Mrkos. 
  

5. Rok 2020 z pohledu oblastní DMO Koruny Vysočiny, z.s. 
Oľga Königová, ředitelka oblastní DMO Koruna Vysočiny, popsala rok 2020 z pohledu „restartu“ 
organizace, představila členům priority a vizi dalšího fungování organizace.   
 

6. Monitoring cyklistů a pěších v rámci sítě páteřních cyklotras a cyklostezek v Kraji 
Vysočina 

Petr Stejskal, cyklokoordinátor Kraje Vysočina, představil projekt realizovaný za přispění 
prostředků státního rozpočtu České republiky z programu Ministerstva pro místní rozvoj a jeho 
využití pro podporu argumentace efektivnosti investic do základní infrastruktury, kontinuálního 
sledování trendů a nastavení marketingu. Data z dvanácti sčítačů umístěných na Vysočině jsou 
veřejně dostupná na webu www.mereninavstevnosti.cz  
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7. Diskuze, různé 
 
Termín příštího jednání byl stanoven na čtvrtek 10. června 2021 od 15:30 hodin. Veronika 
Švarcová doplnila, že příspěvky prezentujících budou členům zaslány společně se zápisem. 
 

8. Závěr 
Roman Fabeš, předseda RSCR, poděkoval členům za účast a jednání ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Roman Fabeš 
Předseda Rady pro Strategii CR 
 
 
 
Ing. Zuzana Vondráková, v z. Švarcová Veronika 
Manažer Strategie CR 
 
 
Zpracovala a zapsala: Veronika Švarcová dne 13. dubna 2021 
 
 


